
Jednání ŠR – sborovna školy, 21. 10. 2024, 16.00
Pozvánku obdrželi všichni členové ŠR dne 4.10.2024

Program jednání:

Jednalo se o první jednání obměněné školské rady po řádných volbách do školské rady a svolala jej ředitelka školy.

Program:
1) Schválení programu jednání:
– volba předsedy školské rady
– projednání jednacího řádu školské rady
– seznámení se náplní práce školské rady (§168 zákona 561/2004 Sb.)

2) Zpráva ŘŠ o činnosti školy od posledního zasedání školské rady 
3) Seznámení s provozním rozpočtem školy
4) Seznámení s čerpáním příspěvku ze Sdružení rodičů- školní rok 2023/2024
5) Podněty členů Školské rady, diskuze

1) Předsedou školské rady byl zvolena paní Mgr. Hana Bednaříková

Průběh hlasování: 
6-0-0

Školská rada projednala nový jednací řád školské rady platnost od 4.10.2024.
Průběh hlasování: 
6-0-0

Školská rada vzala na vědomí náplň své práce, která je daná § 168 zákona 561/2004 Sb.

2) Úkol z minulé ŠR- připravit a zorganozovat volby do ŠR 2024-2027- splněno.

a) Současný stav je  17 tříd,   379 žáků
b) Od 1.9.2024 snížena kapacita na 420 žáků
c)  Naplněnost školy 90 %

d) Chod školy
- letos standardní
- do provozu uvedena výdejna obědů
- venkovní učebna

e) Informace o počtu tříd a žáků, oddělení ŠD
 5 oddělení, celkem 117 žáků, kapacita naplněna na 97%.

f) Výdejna obědů- celkem 330 přihlášených (k. 1.9.2024), předpokládám nárůst cca o 20-30 strávníků
Personálně: přidělený úvazek k KrÚ-1,3, vykazujeme 1,5 ( stále jsme v limitu NP)

3) Seznámení s provozním rozpočtem školy pro r. 2024 a výsledkem hospodaření za rok 2023.

A) Dotace od státu – platy, odvody, pomůcky pro r. 2024. Přidělený rozpočet je v žádoucí výši. 
Doplácení platů-nepedagogičtí pracovníci



B) Příspěvek od zřizovatele – město Hustopeče – navýšeno v r. 2024. využito smysluplně- oprava dvora, nábytek do tříd.

C) Stav budovy- plánované investice 2025
- oprava a rekonstrukce šaten, nákup šatních skříněk

D)  Seznámení s průběžným čerpáním rozpočtu školy.

4 ) Členové školské rady byli seznámeni s průběžným čerpáním fondu Sdružení rodičů.
Nahlédnutí do účetnictví SR, přehled výdajů a příjmů.

5) Podněty členů Školské rady, diskuze

Školní jídelna- velikost porcí, občas špinavé tácky, příbory.
Úkol- zvýšit kontrolu v ŠJ, informace pracovníkům ŠJ- zajistí ŘŠ

6) Schválení zápisu
6-0-0

Termín příštího setkání: květen 2025

Prezenční listina je příloho originálu zápisu – uloženo v kanceláři ředitelky školy.

Hustopeče, 21.10.2024                zapsala: Ivana Matějíčková – ředitelka školy 


